
FORSLAG TIL ÅRSMØTET I LILLEHAMMER SKIKLUB 2023 
 
 

Til:   Styret i Lillehammer Skiklub 
Forslagsstiller: Ivar Ringen  
 
 

Innledning  
 

Lillehammer Skiklub vil være tjent med en endring av klubbens forhold og 
organisatorisk tilknytning til Birkebeinerarrangementene i sin helhet. Det er tid for å 
vurdere tilpasninger og fokusere hva som vil være hensiktsmessig organisering i 
forhold til eierskap, faktisk deltakelse og innflytelse framover.  Dette betinger en 
kvalitativ tilpasning av organisasjonen og at det fattes vedtak deretter. 
 
 

Nåværende eierstruktur og organisering av Birkebeinerarrangementene 
 

Birkebeinerrennet AS  
Rennet og løpet 
Eiere: Lillehammer Skiklub og Rena Idrettslag (50% – 50%) 
 

Birkebeinerrittet AS 
Sykkelrittet 
Eiere: Lillehammer Cykleklubb og Rena Idrettslag (50% – 50%) 
 

Birken AS  
Løpet, rennet og sykkelrittet 
Eiere: Birkebeinerrennet AS og Birkebeinerrittet AS (50% – 50%)  
Fordelt på klubber: 
Rena Idrettslag (50%), Lillehammer Cykleklubb (25%), og Lillehammer Skiklub (25%) 
 

Ski Classics 
Birkebeinerrennet AS og Vasaloppet med lik andel eier tilsammen 51% av Ski Classics 
 
 

Bakgrunn 
All erfaring viser at det å være «tett på» i deltakelse på de viktigste arenaene; - les 
hovedstyret, er avgjørende for å øve innflytelse og beholde styring og ha kontroll på 
arrangementene. 



Skiklubbens vedtekter er helt klare på at vesentlige endringer i Birkebeinerrennet skal 
behandles på ordinært årsmøte i Lillehammer Skiklub, og eventuelt vedtas med 2/3 
flertall.  
 

Dagens organisering tjener ikke Skiklubbens interesser. Det vil være formålstjenlig for 
klubben å gå tilbake til to adskilte selskaper.  
 

Forslag til vedtak 
1. Lillehammer Skiklub vil anbefale å endre organisasjonen med vekt på forholdet 

til Birkebeinerarrangementene og eierskapet til disse. 
2. Grunnlaget for en endring er hva som vil være tjenlig framtidsrettet 

organisering og eierskap for å sikre arrangementene i Lillehammer Skiklubs 
interesse. 

3. Lillehammer Skiklub vedtar på sitt ordinære årsmøte å se nærmere på en 
endret organisasjon ved å anbefale å gå tilbake til to atskilte selskaper med 
felles administrasjon, felles lokaler og utstyr, - med utgiftsdekning fordelt på de 
to selskapene. 

4. Lillehammer Skiklubs valgte representanter til generalforsamlingen i de to AS-
ene foreslår å se nærmere på organisatoriske og forhold ved å gå tilbake til de 
to opprinnelige selskapene. 
 

 

Lillehammer, 7. april 2024 
 
 

Ivar Ringen 
Medlem 
 


